
КОНКУРС НА ЗНАНИЕ БИБЛИИ (ОЧНАЯ)   

   

Конкурс на знание Библии проходит в формате командных соревнований.  

  

Команды могут состоять из трех - пяти игроков из одной школы.  Состав 

команды может носить смешанный характер, и там могут быть и 

мальчики, и девочки.   

  

Конкурс на знание Библии проходит без зрителей. Каждой команде задаются 

одни и те же вопросы.    

  

Вопросы конкурса на знание Библии будут взяты из следующих книг Библии:   

  

Old Testament – Deuteronomy, New Testament – Acts 

  

У каждой команды будет одинаковое количество времени, за которое 

необходимо ответить на как можно большее количество вопросов.     

  

Каждый вопрос задается конкретному члену команды, и только он имеет право 

на него отвечать. Подсказки от других партнёров не допускаются. У каждого 

игрока будет пять секунд, чтобы ответить на каждый вопрос.     

  

Каждый правильный ответ оценивается набранным баллом.     

  

Команда - победительница определяется по количеству набранных баллов.   

 

BIBLE BOWL 

 
Team competition (male, female, or mixed). 

 

Teams may consist of three to five players from the same school or home school 

group. (Teams may consist of all males, all females, or both). All members must be 

eligible to compete based upon the Student Convention Guidelines.   

 

One team may enter per school or home school. Bible Bowl will be a closed-door 

competition. Each team in the qualifying round will be given the same group of 

questions.   

 

Questions will cover Old Testament - Deuteronomy, New Testament - Acts 

 

Each team will have a set amount of time to answer as many questions as possible.  

   

All questions will be directed to individual team members, not answered as a group.  

Each player will have five (5) seconds to answer each question.    

 

Each correct answer will earn a point value.    

 

Teams will race against the clock, not an opponent.  


